
  V kadencja Samorządu 

         KONWENT RADY MIEJSKIEJ                                              2006-2010 

 

 1 

 
 

PROTOKÓŁ Nr 4/2009 
z posiedzenia Konwentu Rady Miejskiej 
odbytego w dniu 9 kwietnia 2009 roku 

 
Obecni na posiedzeniu: 
Jan Mazur – Przewodniczący Rady 
Ryszard Dembniak – Przewodniczący Komisji Gospodarki i BudŜetu/Przewodniczący klubu 
radnych GIW 
Marcin Kumke – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 
Ryszard Stachowiak – Przewodniczący klubu radnych GWS 
 
Nieobecni: 
GraŜyna Znamirowska – Szwarc – Wiceprzewodniczący Rady 
Sylwester Budych – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności  
Andrzej Budych –  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
 
W zakresie przedstawianych spraw: 
Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz 
 
Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz.15.00 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Zgodnie z planem Komisji Stałych i sesji 
 
Przewodniczący Rady Jan Mazur przedstawił planowany porządek kwietniowej sesji. 
 
Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz przedstawił projekty uchwał na kwietniową sesję.  
W temacie informacji z realizacji celów Strategii Gminy, będącej tematem posiedzeń Komisji, 
Zastępca Burmistrza poinformował, Ŝe informacja będzie obejmowała okres od ostatniego 
sprawozdania tj. od stycznia do kwietnia bieŜącego roku.  
 
W sprawach organizacyjnych Zastępca Burmistrza  Jan Makarewicz  zwrócił się z prośbą, 
by Przewodniczący poszczególnych Komisji uporządkowali i sprecyzowali kwestię 
zgłaszania wniosków podczas Komisji. Zastępca Burmistrza zaproponował by formułować 
wnioski Komisji, a jeŜeli pojawi się wniosek pojedynczego radnego, by poddawać taki 
wniosek pod głosowanie Komisji i traktować jako wniosek Komisji. Zdaniem Zastępcy 
Burmistrza naleŜałoby równieŜ określić sposób udzielania odpowiedzi na zgłaszane wnioski.  
Konwent przyjął, by odpowiedzi na wnioski zgłaszane podczas Komisji udzielić odpowiedzi 
na następnym posiedzeniu Komisji. 
  
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował, Ŝe zgodnie z sugestią radnego Krzysztofa 
Krzywaka zostały poczynione prace nad zmianą tablic znajdujących się w sali obrad, 
przedstawiających  wykaz Honorowych Obywateli oraz ZasłuŜonych dla Gminy Zbąszynek 
 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował, Ŝe Komendant Powiatowy Policji wystąpił 
z zaproszeniem o zorganizowanie jednej z sesji Rady w Komendzie Powiatowej Policji w 
Świebodzinie. Przewodniczący Rady zaproponował, by taka sesja odbyła się w czerwcu br, 
gdyŜ w  planie pracy Rady w tym miesiącu ujęty jest temat bezpieczeństwa w gminie 
Zbąszynek. Konwent pozytywnie odniósł się do powyŜszej propozycji.  
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Podjęto równieŜ temat wydanego Kwartnika Zbąszyneckiego.  
Radny Ryszard Stachowiak  zauwaŜył pozytywny odbiór i zainteresowanie nie tylko wśród 
mieszkańców naszej gminy. 
 
Na tym zakończono posiedzenie Konwentu. 
 
Przewodniczący Rady  
 
Jan Mazur 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
Protokół otrzymują: 

1. Burmistrz 
2. Przewodniczący Rady 
3. Sekretarz 
4. Skarbnik 

 
 
 
 

 


